

코로나19 예방을 위한 HYU 등교(출근)금지 지침

대학일상회복지원단 2022.03.14(월)

방역당국통보	대상	등교기준
"내가" 확진자	보건소, 선별진료소, 임시선별검사소 또는 신속항원검사가 가능한 지정의료기관에서 코로나19 검사결과 양성판정	등교금지 ▼ 격리 해제 시 등교가능
나의 "동거인" 확진자	나의 동거인이 확진되어 "내가" 방역당국으로부터 감시 대상으로 직·간접적으로 통보 받은 경우	검사 결과 음성 시 등교가능 (스스로 검사 불가능)
"내가" 코로나19의심 증상이 있는 경우	코로나19 주요 임상증상자 : 발열(37.5°C 이상), 기침, 호흡곤란, 오한, 근육통, 두통, 인후통, 후각·미각소실 등	검사 결과 음성 시 등교가능 (스스로 검사 가능)

한양대학교(서울캠퍼스) 내 확진자·접촉자 관련 Q&A

1. 내가 확진자인 경우 행동요령은?

1. QR 코드 스캔 하여 확진자 발생 신고서 작성
2. 학생, 교원-소속 행정팀, 직원-인사팀, 생활관생-생활관으로 신고 및 출결(근태) 사항 문의



2. 확진 치료 이후(격리 해제 후) 등교는 어떻게 해야 하나요?

교내 교육과정(수업, 시험) 참여 가능합니다. 다만, 격리 기간 후 3일 간 KF94(또는 이와 동급)마스크 상시 착용, 감염위험도 높은 시설(다중이용시설, 감염취약시설 등) 이용(방문)제한 및 사적 모임 자제 해주시길 바랍니다.

3. 확진 치료 이후(격리 해제 후) 증상이 있는 경우?

등교 가능, 병원진료와 건강상태 모니터링을 수행하세요.

4. 나의 "동거인" 확진자인 경우 나(한양인)의 행동요령은?

인지 한 시점에 코로나19검사 바로 시행, 결과 확인 전까지 등교 (출근) 중단, 검사결과 음성 시 등교가능 합니다. 수동감시기간 동안 KF94(또는 이와 동급) 마스크 상시착용, 건강 상태 모니터링, 조금이라도 증상 있는 경우 검사받기, 다중이용시설 방문 자제 해주시시오.

5. 코로나 19 의심 증상이 있는 경우?

보건소 혹은 신속항원검사가 가능한 가까운 지정의료기관을 방문하여 진료, 검사를 실시하거나 신속항원키트 (스스로 검사 가능)를 이용해 검사 하십시오.

6. "내가" 혹은 나의 "동거인" 격리 대상 접촉자인 경우?

"내가" 격리 대상 접촉자인 경우 등교금지, 격리해제 이후 음성 결과 시 등교가능 합니다. "동거인" 격리 대상 접촉자인 경우 나(한양인)는 등교 가능합니다. '격리대상 접촉자'는 감염취약시설 3종 구성원(요양병원, 장기요양기관, 정신건강시설, 장애인시설)을 의미합니다.

※ 등교금지에는 **학교 출입 중단** 뿐 아니라, **본교 구성원과의 만남(교외 포함)도 임시 중단**함을 의미합니다.

※ 위의 내용은 중앙방역대책본부·중앙사고수습본부의 「코로나바이러스감염증-19 대응 지침 [지자체용] 제11판, 2022.02.10.」과 교육부의 「대학 코로나19 감염예방 관리 안내 제5판 수정본, 2022.03.04.」에 더하여 다중이용시설인 학교의 특성을 고려한 본교 대학일상회복지원단의 방역지침을 적용한 것이오니, 코로나19 예방을 위하여 철저히 준수하여 주시기 바랍니다.

HYU Return-to-Campus(Work) Guide for COVID-19 Prevention

University Daily Recovery Support Team 2022.03.14 (Mon)

Notification from quarantine authorities	Subjects	Campus attendance standards
"I'm" the confirmed patient	Tested positive for COVID-19 at public health centers, screening clinics, temporary screening centers, or designated medical institutions capable of rapid antigen testing.	Prohibition of going to Campus ▼ You can go to Campus after released from self-isolation
My "cohabitant" is a confirmed patient	In case when my cohabitant is confirmed and "I" am notified directly or indirectly by the quarantine authorities as a subject of monitoring.	Tested negative, You can go to Campus (self-testing is not available)
"I" have suspicious symptoms of COVID-19	Major clinical symptoms of COVID-19: fever (37.5°C or higher), cough, difficulty breathing, chills, muscle pain, headache, sore throat, loss of smell and taste, etc.	Tested negative, You can go to Campus (self-testing is available)

Q&A related to confirmed patients and contacts at Hanyang University (Seoul Campus)

1. How do I act if I am a confirmed patient?

1. Scan the QR code to prepare a report of the occurrence of confirmed cases .
2. Students, professors - affiliated administrative team, staff-personnel team, dormitory residents -dormitory center, report and inquire about attendance matters.



2. How should I go to school after the confirmed treatment (after self-isolation)?

You can participate in the on-campus curriculum (class, examination). However, wear KF94 (or equivalent) mask at all times for 3 days after self-isolation period. Please refrain from visiting facilities with a high risk of infection (multi-use facilities, infection-vulnerable facilities, etc.) and having private gatherings.

3. What should I do if I still have symptoms after the confirmed treatment (after self-isolation)?

You can go to school, but please perform hospital treatment and health monitoring.

4. If my "cohabitant" is confirmed, How should I(HYU member) act?

At the time of recognition, you should get the COVID-19 test immediately , stop going to Campus(work) until you check the results, and go back to Campus if tested negative. During the passive monitoring period, please wear KF94 (or equivalent) masks all the time, monitor your health status, get COVID-19 test if you have any symptoms, and refrain from visiting multi-use facilities.

5. What should I do if I have suspected symptoms of COVID-19?

Visit a public health center or a nearby designated medical institution providing rapid antigen test and get medical treatment, COVID-19 test or test COVID-19 using rapid antigen kit (self-testing is available).

6. If "I" or my "cohabitant" is a Contact subject to quarantine?

If "I" am a subject of quarantine, you are not allow to go to campus until you are tested negative after release from quarantine. If the "cohabitant" is a subject of quarantine, you (HYU member) can go to campus. "Contact subject to quarantine" means member of three types of infection-vulnerable facilities (nursing hospitals, long-term care institutions, mental health facilities, and facilities for the disabled).

※ Prohibition of attending school not only **bans enter the school**, but also means **you cannot meet school members at school (outside school) temporarily**.

※ In addition to the national guidelines (The 11th edition of the COVID-19 Response Guidelines [for local governments] of the Central Disease Control Headquarters and the 5th edition of the University COVID-19 Infection Prevention Guide, 2022.03.04 of the Ministry of Education), the above applies the quarantine guidelines of the University Daily Recovery Support Group considering the characteristics of schools, which are multi-use facilities, so please follow them thoroughly to prevent COVID-19.

为预防COVID-19新型冠状病毒的禁止上学（上班）方针

大学日常恢复支援团 2022.03.14(星期一)

防疫当局通报	对象	上学标准
“本人”为确诊者	在保健所、筛查诊疗所、临时筛查所或可进行快速抗原检查的指定医疗机构的新型冠状病毒检查结果呈阳性	禁止上学 ▼ 隔离结束后 可以上学
本人的“同居人”为确诊者	本人的同居者确诊，本人直接或间接收到防疫当局的监视对象通报的情况	检查结果呈阴性时 可以上学 (不可自行检查)
“本人”出现疑似感染新型冠状病毒的症状	新型冠状病毒的主要临床症状为:发热(37.5℃以上)、咳嗽、呼吸困难、恶寒、肌肉痛、头痛、咽喉痛、嗅觉、味觉消失等	检查结果呈阴性时 可以上学 (可以自行检查)

汉阳大学（首尔校区）内确诊患者和接触者的相关Q&A

1. 如果我是确诊患者，我需要做的是？

1. 扫描二维码填写确诊病例申报表
2. 向对应部门申报并咨询出缺勤（考勤）事项，
学生、教员-所属行政处；职员-人事处；宿舍居住学生-宿舍



2. 确诊治疗结束后（解除隔离后）该怎么上学？

可以参加校内教育课程(授课、考试)。但是隔离期后3天内必须随时佩戴KF94(或与此同级)口罩，请限制使用（访问）感染危险度高的设施(公共设施、易感染场所等)及私人聚会。

3. 确诊治疗后（解除隔离后）还出现症状的话？

可以上学，但请进行医院诊疗和自我健康状态监测。

4. 如果本人的同居人确诊，那么我(汉阳人)需要做的是？

在认知的时间点立即实施新型冠状病毒检查，在确认结果之前停止上学(上班)，检查结果呈阴性时可以上学。在手动监视期间，请随时佩戴KF94(或与此同级)口罩，自我监测健康状况，如出现轻微症状也请接受检查，尽量避免访问公共设施。

5. 如果出现新型冠状病毒疑似症状的话？

请访问保健所或可进行快速抗原检查的就近指定医疗机构进行诊疗、检查或使用快速抗原检测套装(可自行检查)检测。

6. 本人或着本人的同居人属于隔离对象接触者的话？

如果本人属于隔离对象接触者的话，禁止上学，解除隔离后检查结果呈阴性时可以上学。如果本人的同居人属于隔离对象接触者的话，我(汉阳人)可以上学。“隔离对象接触者”是指易感染场所的3种成员(疗养医院、长期疗养机构、精神健康设施、残疾人设施)。

※禁止上学不仅意味着停止出入学校,还意味着临时中断与本校成员的会面(包括校外)。

※以上内容包括中央防疫对策本部、中央事故处理本部的「COVID-19应对方针[地方自治团体用]第11版,2022.02.10」和教育部的「大学COVID-19感染预防管理指南第5版修订本,2022.03.04」,这是考虑到学校作为综合用途场所的特性,适用了本校大学日常恢复支援团的防疫方针,为了预防新型冠状病毒扩散,请彻底遵守以上方针。